

美国 TSCA 有害物质符合声明

TSCA Hazardous Substance Compliance Declaration

我司, 【 苏州东微半导体股份有限公司 】,特声明如下:

Our company, Suzhou Oriental Semiconductor Co., Ltd., hereby declares as follows: 自 2022年 12 月 12日起,我司所有的产品(包含所有 MOSFET、晶圆产品),均满足美国 TSCA 对下述五项物质的限制要求:

As of December 12, 2022, all of our products (including all MOSFET products and wafer products) meet the following five substance restrictions imposed by the US TSCA:

测试项目 Test Item	十溴二苯醚 Decabromodiphenyl (DecaBDE)	异丙基化磷酸三苯酯 Phenol,isopropylated, phosphate (3:1) (PIP(3:1))	六氯丁二烯 Hexachlorobutadiene (HCBD)
限值 Limit (mg/kg)	禁止含有 Prohibited	禁止含有 Prohibited	禁止含有 Prohibited

测试项目	2,4,6-三(叔丁基) 苯酚	五氯硫酚 Pentachlorobenzenethiol	
Test Item	2,4,6-tri-tert-butylphenol (2,4,6-TTBP)	(PCTP)	
限值 Limit(%)	0.3	1	

如因我司交付贵司的产品不符合上述声明,我司承担以下所列各项责任:

If the products we deliver to your company do not conform to the above statement, our company shall assume the following responsibilities:

- 1) 及时以书面形式通知贵司违反上述承诺和保证的具体情况;
- 1) Timely notify your company in writing of the specific circumstances of the breach of the above commitments and warranties;
- 2) 我司负责更换或重工所供应的系列产品并承担相关费用,同时采取其它必要措施减少因 违反承诺和保证而对贵司所造成的损失;
- 2) Our company shall be responsible for replacing the series of products supplied by or heavy industry and bear relevant expenses. Meanwhile, we shall take other necessary measures to reduce the loss caused to your company due to the breach of promises and warranties;

本保证书应以中文版本为优先解释适用。

The Chinese version of this Warranty shall be prevailing.

公司名称/ Company Name:

Suzhou Oriental Semiconductor

授权代表人/ Representative

签署日期/Date: 2025/4/

